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PkL 1. Bestyrelsen foreslog Preben Jensen.

Han blev valgt.

pkt. 2. Jan Vinther orienterede kort om bestyrelsens udsendte beretning.

Berefringen blev godkendt.

Pkt. 3. Torben Hansen orienterede kort om det udsendte regnskab.

Regnskabet blev godkendt.

Pkt. 4. Forslag 1:

Torben Hansen orienterede kort om begrundelsen for forslaget.

Som det er nu, skal der 2 bestyrelsesmedlemmer til at hæve penge i banken.

Med det nye forslag bliver der sat op til kr. 50.000,00 ind på en konto, som kasse-

reren kan hæve alene på via netbank.
Forslaget vedtaget.
Ole Frederiksen sørger for rettelse af vedtægtemes § 17.

Forslag 2:
Nicolai Rundqvist orienterede kort om begrundelsen for forslaget.

Ole Frederiksen havde på bestyrelsens vegne indhentet et nyt tilbud fra YouSee

med priser på individuel pakkevalg.

Ole orienterede om priser - tilkøb af ekstra kanaler og andre muligheder.

Forslaget blev forkastet.

pkt. 5. Torben Hansen orienterede om det udsendte budget og forslag om uændret

kontingent.
Det blev vedtaget.



Pkt. 6. Jan Vinther blev genvalgt.

Pkt. 7. Ole Frederiksen blev genvalgt.

Torben Jacobsen blev genvalgt.

Sally Friis blev genvalgt.

Preben S. Jensen blev genvalgl som suppleant.

Kurt Jensen blev genvalgt som suppleant.

Pkt. 8. Kasserer Torben Hansen var ikke på valg.

Pkt. 9. Henriette Deleuran blev genvalgt som revisor.

Pkt. 10. Marianne Jørgensen blev genvalgt som revisorsuppleant.

Pkt. 11. Jan Vinther - Ole Frederiksen og Torben Hansen orienterede om fiernvarme-
møde i Fløng Forsamlingshus den 21. mats.

Høje Tastrup Kommune og Tåstrup Fjernvarmeværk havde strikket et projekt
sarnmen for Vestfløng. Tilslutning skulle ske ved frivillig tilslutning, og der skulle
være min. 60%o for. Borgmester Michael Ziegler bedyrede, at der ikke i hans borgmes-
tertid, ville blive tale om at tvinge nogen til fiernvarme.
Så kan man jo tænke sit.

Projektet omfattede også et solvarmeanlæg vest for Fløng ved motorvejen.
Projektet skulle vedtages først på sofllmeren, og det var vores opfattelse, at kommunen
og fiemvarmeværket havde sikret sig de 60 % på forhand i kraft af Engvadgard,
skolen og flere større industrier.
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Referat med originale underskrifter forefindes hos formanden.


